
 

 

 וועדת איכות הסביבה   1פרוטוקול  ישיבה מספר                   

   18/11/2021שהתקיים ד                                    

 

 נוכחים : 

 יאסין חסרמי   –יו"ר הוועדה  

 חבר   -מחמוד בדוי   

 חבר     –סמיח גדבאן  

 חבר      -גאזי עווד  

 נציג המועצה   -חגאזי  לגאזי  

 נציג ציבור   -מחמד חאג'  

 נציג  ציבור   -השאם גדבאן   

 

 על סדר היום :

 .מטמנת עברון  1

 .נחל בית העמק  2

   4.ביוב מגביל לכביש מס  3

 .פינוי פסולת בניין. 4

 

 . יאסין מברך את הוועדה והנציגים והציג את הנושאים 

 מברך  את חברי הוועדה ואת נציגי הציבור.-חגאזי 

 

 מטמנה   1סעיף 

 ריח רע מהמטמנה. תלונות רבות על  

לא נעים  פרט על תלונות שהוגשו נגד המטמנה לבית המשפט ,על ריח  –הישאם  
 ודליפת מים מהמתקן. 



 שואל האם יש למטמנה רישיון עסק ?  –הישאם  

 

מקום כזה מאוד רגיש לא יעבוד בלי רישיון אני אפנה לכל המשרדים    –חגאזי 
 הרלוונטיים. 

 פנייה : 

 .ללורנס איגוד ערים גליל מערבי. 1

 .דורית זייס מנהלת מחוז איכות הסביבה. 2

 .אסי מנכ"ל מטמנת עברון. 3

 .למועצה . 4

 סכום חגאזי : ל

פניתי לאיגוד ערים  לאיכות הסביבה התערבי במיידי נשלח פקח למטמנה ביום  
 בערב   10/11/21

בבוקר    11/11/21התשובה הייתה שישנו  ריח מברכת  תשטיפים למחוורת בבוקר  
האגוד לורנס עמר יחד איתי  ובקרנו במקום והעניין טופל ותקנו את    מנכליתהגיעה   

 המשאיות . 

 עגלות אשפה נמצאים בכביש.לא הגיוני ש –גאזי  

בישיבה הבאה שנקבע אותה פעם בחודש   שיהיההעלו נושאים בקשתי   –חגאזי 
 וקבלו את הבקשה. 

 נחל בית העמק קטע מזרעה  2סעיף  

  שמשליכיםאני מציע לשלוח הודעות לכל תושבי השכונה על עניין הפסולת    –חגאזי 
 וגם זה יפורסם באתר המועצה ובפייס בוק. לנחל 

 מציע מצלמות לאורך הנחל .  –אל חאג'  מחמוד

 צריך עלון הסבר ואח"כ נשקול מצלמות   -סמיח 

 זה יעובר להנהלה. -חגאזי 

   4ביוב מגביל לכביש  3סעיף  

 בקשה מכל החברה לפנות לתאגיד אל עין לבדוק את הנושא. 

אני אבדוק את הנושא יתכן שזה לא מי ביוב  חושד שזה ממקום שטיפה אני   -חגאזי 
 אבדוק. 

 

 



 פסולת בניין   4סעיף  

צריך לפרסם הודעה לתושבים  שהם אחראים על פינוי הפסולת כי המועצה לא  
 יכולה לפנות . 

 נקבעה ישיבה לעוד חודש.

 הישיבה ננעלה  

 חגאזי חגאזי    –רשם הפרוטוקול 


